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Vec: Otvorený list proti odvolaniu PhDr. Ľubomíra Sobeka z funkcie riaditeľa Gymnázia, 

Alejová 1, Košice  

 

 

Vážený pán predseda Košického samosprávneho kraja! 

 

My, zákonní zástupcovia žiakov Gymnázia, Alejová 1, Košice, sa na Vás obraciame so 

žiadosťou o zastavenie odvolávania PhDr. Ľubomíra Sobeka z funkcie riaditeľa Gymnázia, Alejová 

1, Košice. 

 

Dňa 13. 04. 2022 sme Vám odovzdali petíciu rodičov proti odvolaniu PhDr. Ľubomíra 

Sobeka z funkcie riaditeľa Gymnázia, Alejová 1, Košice. Zároveň sme absolvovali spoločné 

stretnutie s riaditeľom Úradu Košického samosprávneho kraja. V ostatných dňoch sme sa od 

rodičov, členov Rady školy pri Gymnáziu, Alejová 1, Košice dozvedeli, že odvolávanie pána 

riaditeľa pokračuje. S uvedeným postupom nesúhlasíme. 

 

Dôvodom našej podpory pána riaditeľa sú odborné argumenty. Od školského roka 

2004/2005 je PhDr. Ľubomír Sobek riaditeľom Gymnázia, Alejová 1, Košice. Za uvedené obdobie 

pod vedením pána riaditeľa na základe rebríčka zostaveného Inštitútom pre ekonomické a sociálne 

reformy sa škola umiestnila za posledný hodnotený školský rok 2021/2022 na 2. mieste spomedzi 

všetkých gymnázií v Košickom samosprávnom kraji a na 14. mieste v celoslovenskom meradle. Na 

1. mieste sa umiestnilo Gymnázium, Poštová 9, Košice, ktoré však nemá osemročné štúdium. 

V rámci osemročného štúdia preto môžeme považovať Gymnázium,  Alejová 1, Košice za jednotku 

medzi školami v Košickom samosprávnom kraji. Navyše toto gymnázium ako jediné (spolu 

s Gymnáziom, Grösslingová 18, Bratislava) ponúka nadaným žiakom možnosť využiť svoj 

potenciál a v experimentálnej triede rozvíjať svoje matematické schopnosti. Gymnázium dlhodobo 

dosahuje nespočetné množstvo kvalitných výsledkov v odborných súťažiach v celoslovenskom 

i medzinárodnom meradle. Napriek dosiahnutým úspechom pokračuje, pre nás nepochopiteľné, 

odvolávanie riaditeľa školy.  

 

Preto my ako rodičia, ktorí chceme využiť potenciál našich detí a nechať priestor pre ďalšie 

nadané deti v budúcnosti, neustúpime nátlaku odvolávania riaditeľa školy, ktoré nemá žiadnu 

spojitosť s výsledkami školy. Ak aj k pochybeniu zo strany pána riaditeľa došlo (uvedené tvrdenie 

neznamená, že tomu tak je a že s tým súhlasíme), určite to neovplyvňuje negatívne kvalitu výučby 

na škole. Práve naopak, popri štúdiu žiaci využívajú kvalitnejšie podmienky aj na športovanie, čo 

Košický samosprávny kraj nepodporil žiadnymi finančnými prostriedkami. Navyše vďaka 

sponzorom, organizovaniu zbierok, zapájaním sa do rôznych projektov a v neposlednom rade aj 

vďaka spolupráci školy s Radou rodičovského združenia, boli realizované mnohé úpravy školy 

(nové chemické laboratórium, svietidlá na chodbách, oddychové zóny, úpravy okolia školy), na 

ktoré Košický samosprávny kraj nemusel nijako finančne prispieť. 
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PhDr. Ľubomír Sobek je pre nás jediným prijateľným garantom pokračovania rozvoja 

Gymnázia, Alejová 1, Košice.  

 

Zástupcovia rodičov detí študujúcich na Gymnáziu, Alejová 1, Košice požadujú  zastavenie 

odvolávania PhDr. Ľubomíra Sobeka z funkcie riaditeľa Gymnázia, Alejová 1, Košice. V opačnom 

prípade plánujeme využiť všetky zákonné spôsoby na ochranu záujmov nás, rodičov, ako aj našich 

detí, čo môže v krajnom prípade vyústiť až do zorganizovania verejného protestu rodičov spoločne 

s našimi deťmi pred budovou Košického samosprávneho kraja. 

 

Zároveň touto formou žiadame Košický samosprávny kraj, aby účinnejšími prostriedkami 

pomáhal k rozvoju Gymnázia, Alejová 1, Košice, a to otváraním viacerých tried v rámci 

osemročného a štvorročného štúdia, ako aj naďalej podporoval zachovanie experimentálnej triedy 

v rámci osemročného štúdia. Výsledky školy, ale i záujem o štúdium na škole hovoria jasnou rečou. 

Namiesto podpory talentovaných detí, ktoré v budúcnosti môžu výraznou mierou prispieť k rozvoju 

celej spoločnosti, dochádza k ich obmedzovaniu.  

 

Pevne dúfame, že Vám, vážený pán predseda Košického samosprávneho kraja, nie je osud 

a budúcnosť stoviek šikovných detí ľahostajným. Dovoľujeme si vysloviť názor, že pri rozdeľovaní 

žiakov jednotlivým gymnáziám s osemročným štúdiom by bolo potrebné zohľadňovať ich 

výchovno-vzdelávacie výsledky, výsledky v rôznych súťažiach, ich tradíciu a v neposlednom rade 

aj ich zameranie. 

 

Preto Vás touto formou žiadame o prehodnotenie Vášho stanoviska k odvolaniu PhDr. 

Ľubomíra Sobeka z funkcie riaditeľa Gymnázia, Alejová 1, Košice. V prípade potreby radi uvítame 

aj osobné stretnutie nielen s Vami, ale aj so zástupcami Košického samosprávneho kraja.  

 

 
 

          Rodičia žiakov Gymnázia, Alejová 1, Košice  

 

 

 

Príloha č. 1: 

Vyjadrenie podpory zástupcov rodičov školy 

 

 

Na vedomie: 

1. Ing. Rastislav Trnka, predseda Úradu Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu 

mieru 1, 042 66 Košice 

 

2. JUDr. Boris Bilčák, riaditeľ Úradu Košického samosprávneho kraja 

 

3. Mgr. Andrea Gajdošová, poverená vedením odboru školstva Úradu Košického samosprávneho 

kraja 


